

台灣百和工業股份有限公司 Taiwan Paiho Limited 溫室氣體減量政策

Greenhouse Gas Reduction Policy

台灣百和身為地球公民,重視能/資源使用與環境衝擊,為善盡企業對環境保護之責任,本公司之減量目標為:以2023年為基準年,溫室氣體排放量至2030年減量20%;至2050年達成淨零碳排,同時致力推動下列事項:

As a global citizen, Taiwan Paiho Limited attaches great importance to energy/resource usage and environmental impact. In line with our corporate commitment to environmental responsibility, Taiwan Paiho Limited pledges to reduce carbon emissions by 20% compared to the baseline year of 2023 by 2030, with the ultimate goal of achieving net-zero carbon emissions by 2050, while promoting the following:

- 1. 落實本公司之溫室氣體盤查,確實掌握溫室氣體之排放狀況。
 Implement the greenhouse gas inventory and grasp the emission status.
- 2. 依據盤查結果,自願進行溫室氣體減量相關計畫。
 Carry out greenhouse gas reduction plans according to the inventory result.
- 3. 持續推動節能減碳措施,全員參與節能減碳活動,致力於永續發展 目標。

Promote energy saving and carbon reduction activities to dedicate the sustainable development.

遵循相關法規、客戶要求,承諾以各項最先進之標準為自我提升之依據。

Comply with regulations and customer requirements, and promise to take the most advanced standards for self-improvement.

總經理 General Manager:

日 期 Date: 2024 / 1 / 1